
Hortoványi Kettős Tamás
- Ibolytár és Tátika -

Kilépnek az erdőből.
Körülnéznek a zombiapokalipszis epicentrumában.
Füstkockát köhög a rom. Pauszlapok fátyla mögül pirkad hat naplemente,
rekedt szírének szirénája teljesít szolgai szusszal.
Egy elgurult toronyóra 25-öt mutatványos.
Észre sem vette, hogy kibombázták alóla ódon padlásszobáját,
évszázados öregasszony írja cigizve memoárját a magasban.
Egy falmaradék vakolata mögött szürke tipli örjöng:
- Velem már senki se törődik? Mindenki itt hagyott?!
Hétoldalt medzsboxxal töltött sztrádák csavarodnak palacsinta,
már csak egy fáradt eü-kommandó sziluettje poroszkál a
néhai úton. Lacikonyhával álmodik a korgó csapat.
Térdeplő papba botlanak, tarackfrizurás botlókőbe.
- Megtérnék én, de már késő - könyörög a pofonért a gyász -
- Születtem ezerkilencszázfelhő, május vizenötödikén,
vén vagyok, mint én, segítsetek . . .
De rá se lő a csontbrigád, meghagyják új Ádámnak.
Szószékrekedés.
Arrébb jóllakott cunami böffent newyork ízű savat.
Csoró iparmágnás gyónja szigetén ölébe-halt pávájának:
- Mi tudtuk, . . igen, mi mindig is tudtuk, . . - könnyezi,
az égről lefittyedt az utolsó vetített látomás.
Ufók költöztek vissza az Androméda ködbe,
ahol ugyanúgy nem nő tulipán.
Bolond falvak! Sehol egy falubolond, hónaljában beatzenével!
Leköszön egy tétova eon.
- Ne morogj Gyaúr! - kapja nyakszirten Ibolytár hószín kutyáját,
mindig jelzi, ha ármányszagot érez.
Tátika kezét nyújtja kérdőn a szomorú szélbetyárnak.
- De, morgott!
Felkészülnek az őzek. Zamatos turbolya kacsint.
Tátika és Ibolytár kézenfogva visszalép az eredő függönye mögé
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Hortoványi Kettős Tamás 
képzőművész, festőművész

Született: 1967. augusztus 23. (53 éves) (Székesfehérvár) 

Ezt irta a 
 https://port.hu/adatlap/szemely/hortovanyi-kettos-tamas/person-282645

Képzőművész. 1987-ban érettségizett Monoron, autodidakta képzőművész és író. Írásait, grafikáit
az Élet és Irodalom, az Árgus és a Katedrális közölte. 1996: Kassai Vidor festőverseny első díja.

Többrétegű, formázott képein dekoratív környezetben ábrázolja a kultúrtörténet általa
megelevenített ikonográfiai típusait (betyárt, banditát, pápát, költőt, szentet stb.). Figurái a kortársi

multikulturális környezet jellegzetes tulajdonságait viselve bújnak elő. "Kortárs" szentjei
szimbolikus figurák, miként attribútumaik (csónak, szarvas, csengő, toll, antenna, különös fejfedők

stb.). Képei többnyire narratívak, morális üzeneteket és mitikus történeteket mesélnek el sajátos,
egyszerű, figurális, naiv dekoratív képi nyelven.

******************
És egyáltalán nincs a helyén a  hungisthani pannonmedanszié kánonmocsarának azon

kisebbségi részében sem,  ahol  az immunidegen tehetségek danolnak oly halkan,
ezzel is igazolva   egy általános érvényű,  de torz társadalmi algoritmust  : amikor
elfogy,  illetve elévül egy többségi, kifáradt és meddő intellektusú zárvány  eredeti

kulturális tőkefelhalmozásának zsírtaraléka, akkor  a légüres térben csak a torz
entelechiák lebegő poltergeist csomócskái  szennyezik be a memetikai teret,

miközben lidérnyomásként  ránehezednek az tehetséges kortársak létére.
Igy válik uralkodóvá például  a mindennapi életben is az az ámokfutó, egzaltált,
meddő intellektusú  szerencsétlen lét, amelyben nem létezik szellemi és érzelmi
origó, ahol a Minden valójában egyenlő a Semmivel, és mert intellektus az nem

adatott neki ihletre, élvezésre,  - csupán felismerésre, “vendégszöveg”-ezésre -  ezért
az öröklött hamis önreflexió és a "Weltschmerz" bizonytalansága okán kizárólag a

szocium-ban kiharcolt-öröklött  rendjének és annak korlátolt elméjű kirekesztő
hálózati védelme  az egyetlen számára ismert  megoldás az ilyen “értelmiségi” lét

gyakorlására, az életveszélyes tehetségek kiszorítása által is.
(hortobágyinak látszó)

 ***********************************************
Hortoványi Kettős Tamás 

levele 2020

Kedves  Ceni, kedves Ákos és többi testvérem!

Nem vitte el a cica a nyelvemet, szólok újból, kéretlenül is mondom.

Válaszaitokat köszönöm, de nóvumot nem tartalmaznak.

Nincs újdonsággal ébresztő nagy vitamin, vagy koffein löket bennük, 
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inkább további kérdésekre sarkallnak.

Mert mind a három válasz kikerüli a felvetett kérdést, leterel.

Úgymint: ,,Aztán azt is tapasztalom a nagy "oltás" harcban, 

hogy mindenki szívosan a magáét fújja és meg sem hallgatja az ellenkezőjét, 

vagy álkifogásokat keres, ezért a harc teljesen felesleges." 

Igen, de ebben sincs ,,ellenkezője", olyan, amit nem hallgatnék meg,

pedig bátorkodom megjegyezni, 

hogy tán egyedül az igazságért való harc nem felesleges,

mert, ahogy Jézus mondja: - Az igazság szabaddá tesz!

A nemigaz jegyében álló bármely más beszéd pedig rabbá.

Mindhárom levél csak a tudomány megkérdőjelezhetetlen, 

mindenek-felettállóságát deklarálja viszont,

s anélkül pattint le, hogy a felvetett kérdést szemügyre venné.

Anélkül, hogy érdemben, mit érdemben, 

egyáltalán érintőlegesen tudomást venne a levelemben felvetett problémákról. 
 

S éppen a tudománynak ez a szerepe a bajok jelenlegi forrása, a baj maga! 

A jelen tudományos gyakorlata úgy képzeli magát önálló entitásnak, csúcshatalomnak,

kontrollálhatatlan zárványnak, hogy jótéteményeit és disznóságait összekeverve 

békussoltatná az átlagembert, mondván: 

,,nem törhetsz pálcát felettem", módszertanom enyim. 

Ezért szeretném jelen dolgozatomban a tudomány kérdéskörét

saját értelmezésemben körüljárni.

Mindenkitől bocs-bocs a hosszú levélért s néha a szabadszájúságért,

{ ha sok, dobd kukába, vagy jegeld le és fuss tovább }

megsérteni senkit nem akarok, még ha csípősen is fogalmazok,

3



de talán átjön, hogy ébresztőt akarok fújni, úgy tágabb, mint szűkebb környezetemben,

most először érzékelve, hogy igen nagy a baj, ilyet még én sem éltem meg.

Becsületes szeretnék lenni tehát, mert nem babra megy ma a játék: 

                                                                + + + 

Röviden tehát az általam idézett orvosok problémája dióban: 

Geert Vanden Bossche, PhD, DvM, {Billy és Melinda Gates szökött fővirológusa}

vetette fel először ebben a formában,

amit oly sok kalodába zárt tudós társa már egy éve mond, hogy tudniillik: 

,,A covid-19 eddig döntően csak enyhe, vagy semmilyen megbetegedést nem okoztak

az egészséges népesség túlnyomó többségében, s ez így ment egy éven keresztül,

csak a lezárások okozta tragédiák kezdték el év végére megemelni az össz-halálozási

statisztikákat, az elhalasztott műtétek miatt, a tényleges kezeletlen betegségek miatt,

az anyagi-emberi-pszichológiai traumák miatt, 

még annak az örömhírnek dacára is, hogy az influenza viszont egyik percről a másikra 

szőrén-szálán eltűnt. {KsH adatokban megyénként 2-4 eset maradt}

De mert a média dupla csövön ontotta a dögvész reklámot, 

s a nép azt szereti venni, amit reklámoznak neki, a dögvészt is elkezdte venni,

megnövekedett az öngyilkosságok száma, a stressz okozta fizikai és lelki zizi,

de drámai fordulat csak a tömegoltásokkal állt be.

Mint a világon mindenütt: 

Első körben Izraelben, a világ első leg leoltottabb népénél, aztán Angliában,

Usa több államában s végül Magyarországon, amelyiket Orbán eminensen szúr,

a népességarányhoz képest első helyen. Igen ám, de az ember azt hinné, 

ez majd lecsökkenti azt az amúgy sem túl magas számú, főleg 85 fölötti szövődményes

halálesetet még kisebb számú esetre, erre mi történik? 
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Ahogy az oltásban, úgy mostmár halálozásban is az első helyre kerültünk,

s ez az őrület fokozódik. Bosschéék rázzák a harangkötelet,

hogy ahol a vírus kitombolja magát, ott egy, max két év alatt el szokott csitulni

az ilyen influenzaszerű kórság és kialakul egy természetes immunválasz,

de ahol belemászunk mesterségesen az immunrendszerbe, 

s főként az mRNS és DNS cuccokkal,

ott a vírust egyfajta ,,evoluciós nyomás" alá helyezzük s ,,evolúciós szökésre"

késztetjük, amitől egyre agresszívabb mutánsok szabadulnak el,

amelyek már tényleg veszélyesek lesznek, s nemcsak az oltottakra nézvést,

akik ez új mutáns hibridek ellen már védtelenek lesznek, de az oltatlan

és eddig egészséges lakosságra is, akikre akaratlanul szórják majd azokat.

Ez a második, ötödik, és huszonötödik hullámok alapja és logikája, ami újabb és újabb

generációs oltásokra sarkallja majd a gyanútlan tömegek életben maradt részét

e hisztéria végéig, tehát ahhoz, - így Bossche, Coleman és társaik-,

hogy ez minél kevesebb áldozattal járjon s minél előbb következzen be: 

Azonnal le kell állítani az oltáskampányt! De Azonnal!

Geert Bossche szavaival: 

,, A szakmai zsargonban a "viral immune escape", "vírusok immunitási szökése" 

sajnos régóta ismert jelenség. Ahogy a "leaky vaccine", a "szivárgó oltásoké" is, 

vagyis, amikor egy oltás nem akadályozza meg egy fertőzés terjedését. 

A jelenséget sajnos a mostani oltásoknál is megfigyelték: 

az egyes 80-90%-ban átoltott idősotthonokban a fertőzés terjedése nem állt le. 

Ez pedig olyan variánsok megjelenéséhez és elterjedéséhez vezethet, 

amelyek kikerülik az oltások által generált antitesteket, 

sőt akár ellehetetleníthetik a természetes úton keletkező antitetek munkáját is 

5



szervezetünk védekezésében. 

Jóval fertőzőbb és súlyosabb megbetegedésekkel járó járványt okozva." 

Tehát ahol így oltanak, ezekkel a soha ki nem próbált génmódosító fegyverekkel,

ott nem megkétszereződik hanem megsokszorozódik a baj!

Ahogy ezt itthon pengeélesen és tűpontosan megjelenik a valóság tükrében.

Ha ezen a helyzeten még lehet rontani, akkor az a lezárások,

folytatja felhívását Bossche a WhO-nak, a világ összes kormányának 

{mondjuk akkor elég lenne a világkormánynak, na mindegy}

s a világ értő szakembereinek: 

,,Még ennél is fontosabb az a laikusok számára is közismert összefüggés, 

hogy az emberek izolálása is kockázatos hosszútávon. 

Immunrendszerünknek, mint izmainknak állandó "edzésre" van szüksége, 

különben legyengül és sebezhetőbbé válik. 

Ezért az iskolabezárásokat is nagyon erősen ellenezte. 

A "maradjtotthonnal" pontosan ezt okozzuk magunknak."

 

Ehhez itt csak annyit, hogy ma volt szerencsém látni Maroson

egy tv-reklámot, ahol Szlávik János úgy reklámozta  

,,egyetlen lehetséges megoldásként" erre a növekvő bajra,

-konstatálja drámaian- ami nőttön nő, a MINDENKI LEOLTÁSÁT,  

hogy már nem 60-65, 75 - max 85 % - osak a mindegyik - oltáshatás-fokok,

ahogy azt gyártóik súlyozták ezidáig, hanem 1oo % - osak ! ! ! ! ! ! ! ! 
 

Ezt a drámát érzékelve rájöttem, hogy az azonnali mellékhatásokat

elszenvedők növekvő listája, {remegőkór, bénulás, azonnali halál} 
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még a kisebbik baj, az még amúgy se ütötte át a polgárság ingerküszöbét,

hanem a hosszabb távú mellékhatások viharfelhője!

Látva ugyanis ezt az elszánt egyoldalúságot,

az oltás-szkeptikusok ,,bűnösnek!" való megbélyegzését {Orbán Viktor mai renkívülije}

nincs kétségem afelől, hogy a viharért kik lesznek az egyedüli felelősök!

Hiába vannak a covid-osztályok és az intenzívek frissen oltott szenvedőkkel tele,

míg az orvosok, ápolók és nővérek fizetésemeléssel és gépfegyverrel a hátukban kussolnak,

a bűnbakok, a magamfajta rebellisek, már jó előre körül lettek rajzolva!
 
                                                + + +

A pandémia tudományos és politikai médiareprezentációja

az elejétől konfúz és velejéig hazug:

Amikor még semmilyen igazi járvány járgány nem indul, csak lezárás,

képek jönnek Kínából, hogy emberek esnek agyon az utcákon, 

emlékeztek? Egy éve sem volt.

Trump, és persze Orbán, hoaxnak, kamunak tartja az egészet.

De már akkor szarrá fosat a médiamágia, 

tudományos köntösbe öltöztetett lózungjai repertoárjával.

Felhajtóeszköz minden esetben a félelem!

Orbán lezáratja a magyari hidroxi-klorokin készletet.

Majd a WhO betiltja a hidroxi-klorokint.

Olasz és amerikai klinikák vezetői nyilkatkozzák bizakodva, 

később arcunkba üvöltve, hogy hdrx-klrknnal kezelt osztályaikon nincs halott,

pedig akkorra már sok a beteg és halottakról is jön a film.

WhO kísérletek jönnek, a hdrx-klrkn semmit sem ér, tehát tilos.

Ebben nem tudok hitelt érdemlően nyilatkozni,
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de a megelőző immunerősítő lehetőségek úgy tűnnek el még a

női magazinokból is, ahogy fordítva, az immunrongáló horrorhírek töltik meg a szobákat.

KSH adatok garmadája áll viszont rendelkezésre annak igazolására,

hogy egy általános, átlagos influenzajárvány-szerűség fut, semmilyen kiugró mortalitás,

de ahogy egy bolhacirkuszban a bolhák a bolhabuszra, ahogy a bolhák egy kutyára,

úgy ugrik rá egy halálbrigád a halálra. 

A végzetre.

Mint állandó közös nevezőre. 

A meghalhatóság való igazára, a halálfélelemre! 

Senkinek nem tűnik föl, amikor aggódásra bírja őt a tv-rádió, 

hogy 2017-ben pl. egyáltalán nem aggódott embertársaiért, noha napi 500 influenza halott,

heti 3600 körül, és tízezrével vesztek oda honfitársaink, csak ez akkor sajtóinvázió híján senkit sem 
érdekelt.

Mostanra, egy év alatt jutottunk el a covid-számlára írt halottakkal a 20 ezerig,

aminek 3, azaz három százalékát(!) tartja Müller Cecília közvetlen covid áldozatnak,

a többit főként öregkori szövődménynek, az ugye: 600 fő körül van.

Orbánnak nagyon megtetszik a dolog. Imád a számokkal játszani.

Nincs nagyobb uralkodói álom egy otthonülő népnél, aki őt hallgatja. 

Ő a tudományra mutogat, 

a tudomány pedig politikusként kezd el viselkedni.

                                            + + + 

Akkor hát nézzük elébb a tudomány felelősségvállalását: 

A tudomány módszertanával teljesen kivonja magát a társgondolkodók köréből:

egyrészt komfort-ötleteivel korrumpálva a közösséget, 

másrészt okkult tevékenységével összezavarva, 

harmadrészt pedig technikai apparátusával féken tartva, úgy nagyjából mindenkit.
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Magas lóról osztja.

Az a privilegizált státusz, ahonnan a tudomány már régóta diktál,

viszont korántsem oly egzakt, korántsem oly koherens, 

mint az saját definíciójából következne:

Egyrészt koronként változik iránya, álláspontja, módszertana, eszmerendszere,

másrész éppíly kaleidoszkópszerűen változik eredményessége, 

s esetenkénti hibáiért, úgy tűnik senkinek nem köteles elszámolnia.  

Ez az arcátlanság viszont most hangszórókon is ki lett hirdetve,

feketén-fehéren leírva s a lehetséges áldozatokkal aláirattatva:

Az esetleges mellékhatásokért semmilyen felelősséget nem vállalunk!

Punktum! 

S ez a műfaj megkérdőjelezhetetlen komolyságra és tiszteletre tart igényt!    

N o n sz e n sz ! 

Jézus viszont megígéri, hogy az igazak elnyerik méltó jutalmukat!

Kétségkívül - egység belül!

Itt most egy picit kellemetlen leszek, de remélem nem öncélúan,

s nyomom tovább a válságstábot: 

A tudomány akkor tudomány, ha tudós, azaz tényleg tud. 

Tudomásomra hozza a rejtett összefüggésket,

bevilágít a részletekbe, ahol az ördög nem alszik, s nem altat.

Szolgálni akar. Javítani. Éltetni.

Ekkor szent tudomány. 

De ha csupán önnön létének megkérdőjelezhetetlen magasából,

tekintélyből, parancsolóan leterel a mezőre, akkor dölyfös-tudomány.
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A covid hiszti is ebből a kottából játszik elejétől fogva:

A laikusoknak kustunyetti, mi elmondjuk, hogy mi van veled, legjobban akkor jársz, 

ha leköveted, megbólogatsz és végrehajtod, amit mondunk.
 

Érdekes, hogy a tudományos tévedés mennyivel ,,magasabb" rendű,

mennyivel több ,,mentelmi joga van", mint a filozófiai, a művészeti, vagy a theológiai tévedésnek.

,,A tudomány tényekkel dolgozik, kísérletekkel és azok kiértékelésével, amiben természetesen

 hibázhat, 

de újra kezdi és addig gondolkodik, amíg erdményre nem jut." Enikőnéni.

Igen ám, de az a helyzet: hogy most viszont nem hibázhat!

Ezt a luxust most nem tudjuk biztosítani számára,

mert, ha most hibázik, de hibáiért nem vállalja, 

- márpedig előre deklaráltan nem vállalja a felelősséget,-

akkor ez nem olyan hiba, amit újrakezdhet, újragondolhat, 

majd újratervezve új eredményre jutva újabb ötletekkel állhatna elő,

mert -olvasva az áldozatok naponta növekvő számát- 

ez már most sem hiba, hanem bűntény!

Ráadásul elképesztő karhatalmi diktátummal, 

zsarolással és fenyegetéssel végrehajtott bűntény!

Melyik társtudomány ,,játszóterének" van ma ekkora politikai támogatottsága? 

A gregorián-kutatásnak? 

Pedig a tudomány ugyancsak lehet mítosz rabja. 

Mint a költészet, a mondavilág, maga a legenda, úgy maga a reálszakma is lehet önmaga foglya.

A tudomány mítosza ma veszélyesebb, mint valaha,

mint amikor a szellemi erők még féken tudták tartani zabolázhatatlan erejét.  

De ez a nagyvonalú, engedjük meg jóhiszeműen, 
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,,tévedés" most viszont kőkemény élet-halál kérdése lett,

gyakorlatilag nem engedhetjük meg, hogy most tévedjen.

Vagy tévedéseit ártatlanokon kipróbálhassa! 

De mondok múltbeli példákat. 

Csak mert kézzelfogható, realisztikus. pillanatnyi előnyökhöz juttató eszköztára is van, 

azaz pragmatikus és praktikus, még lehet irtó veszélyes, 

főleg, ha távlattalan klisékkel dolgozik, és nincs szellemi felettes énje, 

mert az erkölcs pl. nem kategóriája, voltaképpen vicce! 

A tudomány rengeteg esetben mostoha. 

Mire mennénk avval. ha a Tudományos akadémia 2o év múlva elegánsan korrigálná a véleményét?

Ha az általam idézett professzorok s az elhallgattatott, üldözött,

kalodás mesterek diagnózisa bizonyulna igaznak, {minden őket látszik igazolni},

viszont ez csak egy katasztrófa után derül ki színről-színre???

Súgok:

semmire.

Ahogy azt tették, mondjuk Semmelweis Ignác esetében, 

,A baj első jelei és az eredmények tétova közzétételé"-nek szárnybontogatásától, 

a ,,Politikai zűrzavar és elbocsájtás a bécsi kórházból" életfejezeten  át,

a ,,Lebomlás és halál"-ig, a mester, gyakorlatilag agyonveretéséig !?

További idézet a Wikipédiából:

,,Semmelweis Ignác halálának körülményei máig ismeretlenek, 

több különböző verziót állítottak fel az életrajzírói. 

Ezek között volt az, hogy szifilisz miatt utalták volna elmegyógyintézetbe, 

azonban Semmelweis maradványainak vizsgálata a szifiliszt kizárta. 

Más elképzelés szerint nem utalták elmegyógyintézetbe, 
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hanem csellel került oda, ahol végül brutálisan agyonverték.

Halála idején a teljes orvostársadalom ellene volt, 

mivel nem ismerték el, hogy ők maguk okoznák betegeik halálát, 

Semmelweis pedig nagy vehemenciával hirdette ezt." 

Ez a horrorisztikus tudományos tévedés ez hova, kinek a számlájára írandó?

Gyakorlatilag az akkori tudományos elit -csak mert fejükre olvasta gyilkos tévedésüket-

kollaboráns volt agyonveretésében! 

Vagy, a bizonyos korszellemeknek engedelmeskedő tudományos elit véleményével mire megyünk

 ma?

Amikor pl. a fasizmus és kommunizmus alatt a tudományos közvélemény aktualizálta az

 álláspontját!?! 

De mire megyünk az akadémiai orvostársadalom álláspontjával,

ha azok a legnagyobb gyógyítókkal találkoznak:

Bruno Groning tevékenységével a 60-as évek nyugat-Németországában?

Tönkretétele érdekében semmilyen alantas vádtól és jogfosztástól, 

vagy adathamisítástól nem riadtak vissza!

S hogy járna ma Jézus Krisztus az MTA-val?

Ahol az ateizmus pl, minimum ajánlott elvárás?!

Le akarnák Őt oltani mRns vakcinával? 

Már ebből tisztán kilátszik tehát, hogy így, pőrén tudomány, 

előjel nélkül semminek nem lehet mértéke!

A tudomány akkor igaz, ha magát nem saját magából vezeti le,

nem önmaga mértékegysége, nem főnök, hanem szolgálatkész szolgáló.

Az egóját -mint magunkét- ismerjük, ismerni véljük, 

éppen ezért nagyobb teret sem engedünk többé elszállt fajtájának, 
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mert fölfújt és csicskamódon kész szolgálni akár a gonoszt, 

ha kénye-kedve vagy érdeke úgy kívánja!

S azért lehet olyan sikeres, mert bármely sötét erővel hajlandó kollaborálni céljai érdekében!

S mik ezek a célok? 

Ha a gonosztól valók, az onnan ismerszik meg, 

hogy minden esetben legelőször ajándékkal kedveskedik,

segít, elsőre megajándékoz, kicsit azért rád erőlteti, pirulsz, illetlenség el nem fogadni na, 

aztán kiderül, hogy ez nem is ajándék volt, 

mert kb. hatszoros árat kér érte, s ha ez hat és szoros, 

akkor már tudhatod is, hogy függésbe kerültél tőle, olyan iszonyatos függésbe, 

hogy az általa belengetett szabadság a tényleges szabadságnak csupán rémálomszerű paródiája lesz.

S ti, akik most pl. arra kértek minket is: ,,oltakozzunk!"

Mert hasonlóan a világ-kormány-trendekhez, ti is zsaroló szeparációs fenyegetésekkel éltek,

azt is hangsúlyozzátok-e, hogy egy élethosszig tartó oltási-láncra varrja magát az,

aki belemegy ebbe a szisztémába? 

Hogy a szavatosság sajna-bajna csak úgy fél/egy évig leszen tartócska!?

Hogy ezért aztán új és új és új és még újabb és még újabb oltásokra lesz számunkra 

feltétlenül szükséges innnentől, újabb és újabb generációs oltásokra, 

amiből már nehezen szabadulnánk ki? 

Ezt ti tudjátok? 

Vagy nem tudjátok?

Egyik se vidám opció!

S, hogy ez a lánc fennmaradjon,

- mert a csáp, ne legyen illúziónk, már nem szívesen enged szabadon onnantól..

De ahhoz nem elég eddigi félelmeinket fenntartani, azt fokozni kell!
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Tehát generálni fognak második, kilencedik s huszonötödik hullámot. 

Itt egy ábra: amelyen az eminensen leoltott Magyarország mellett,

{mely mostmár halálozásban az oltáskampány óta ugye az első helyen van,}

figyelemreméltó az utolsó helyen kullogó Svédország is,

ahol diszkók működnek, éttermek, sport és tömegrendezvények,

természetesen maszk nélkül, és másfél milliós afrikai bevándorlócsapattal,

kiterjedt szociális élettel: Jaa! 2021, március 18! 

S még egy szó a tudomány természetéről: 

A Jézust megkísértő sátán úgy tűnik, uralhatja a fizikai magasságot,

repülőgéparzenált ajándékozna annak, aki szolgálná őt, 

kenyérgyárat épít a kősivatagba és a föld összes királysága és dicsősége az övé, 

ha valaki meghajlik előtte:

„Ezeket mind neked fogom adni, ha leborulsz és imádsz engem” Máté.

Na de kéremszépen: 

Ez ma nem mind a tudományé!?! 

S mert a fizikai világ már nem elég neki, szűk ez a dimenzió-ketrec és tombol:

Nem a földi örökélet titkát keresi immár?

Ha egyszer már minden az enyém, ne kelljen már meghalni, milyen igazságtalan!

Nem a ,,homo deus" az eszményi végcél, illetve végtelen cél?

Az implantátum-hegyek, a klónozott test tesztek, a szerverekre ,,letöltött tudat! 

Nem ebben az őrületben bomlik a mai tudomány, nem ez a felhajtóereje?

Nem ez mozgatja, mint távlati cél, szinte az összes társtudományt?

Nem ennek a része Dr. Klaus Swab, {Gazdasági világfórum elnöke}

The Great Reset programja, amelynek bevezetéséhez egy pandémia 

elengedhetetlen előfeltétel? {négy éve könyv formájában is forgalomban lévő
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disztópikus világmodell-kísérlet, a világelit által támogatott agyrém-scifi} 

Vagy esetleg Földanya cinikus elárulása, lekopni a bolygóról,

itthagyni végül a kisemmizett planétát, vagy mi más az űrkutatás? 

A tudományos gőg, amilyen egzakt, olyan hazudós, és szemrebbenés nélkül teszi:

Itt van például egy közismert vívmány, az autó. 

Autónak, azaz Auton-nak, - a tradícióban Istennek, az Önvalónak terminológiája -

vagyis autonómnak hívja azt a szerkezetet, amelyik nemhogy nem autonóm, 

de csak akkor tud elindulni és beböffenni egyáltalán, 

ha szopott egy kis fekete tejet a föld mélyéből!

Tehát nem autó, hanem hetero, heterogén éhes pára felpolírozva.

De a tudományos tévedés fogalomtárában ez közfelkiálltással: auto = isten. 

S nem a ,,tudomány világa", a ,,tudomány korszaka", az ,,Atomkor" készül, 

- ha mindezen eszményeire valami friss malőr miatt már reményvesztetten kéne tekintenie -

egy olyan Bummra, amihez képest a ,,Nagy Bumm" csecsemőpukinak tűnik?

Nemde a tudomány hozott, csak úgy véletlenül, mellékesen össze 

- egyéb korrekt törekvései mellett - egy olyan technikai arzenált, 

ami a szomszéd csillagok kiirtására is elegendő muníciót biztosítana? 

Ez a mai diktatúra tehát a tudomány segédkeze nélkül végrehajthatatlan.

Ez a terrorisztikus hatalmi attitűd tudományos segítség nélkül elképzelhetetlen.

Ez az antikrisztusi téboly a tudomány támogatása nélkül kivitelezhetetlen.

A szenteken kívül már csak a ,,tudomány szentjeit" kell likvidálni ahhoz,

hogy a hegemóniája teljes legyen. 

S emelem a tétet:  

Krisztust és az antikrisztust éppen technikai-tudományos apparátusa 

választja el egymástól legszembetűnőbben!
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Mint a  természetes intelligenciát a ,,mesterséges intelligenciától",

ami az előbbitől lopja mindenét, hogy aztán felfuvalkodottan ellenébe fordulhasson.
 
A Kenyér és a Bor hamisításának korában,

a tudományos hamisíthatóság korában, vajon minden gyógyszere,

csak azért, mert gyógyszernek hívja, mint heteróját autónak:     Isteni tiszta?                                       

                                                           + + +    
 
Nektek kéne elmagyaráznom, milyen anomáliák történtek ezeddig 

a földön a modern oltáskampányokból, a harmadik világban? És itthon?

És azok még hagyományos oltások voltak, mondjuk nehézfém tartósítóval megtömve,

higannyal és alumíniummal, de oké, fogadjuk el, hogy a haszna nagyobb volt,

mint a kára, oké. Feltételekkel.

De ma minden oltás ismeretterjesztő, amelyik az oltás-hagyományok zseniális vívmányaira 

hivatkozik,  egyúttal a DNS és mRNS oltás reklámja is kell legyen?

Pedig ha górcső alá helyezzük az oltások történetét, azokat a fantasztikus felismeréseket,

amelyek a vakcinák áldásos, gyógyító útját egyengették, s amelyekre csak hálával

tudunk gondolni életmentő szerepük miatt, azt kell látnunk, hogy az eredeti isteni szikrát

csak ürügyül használja a modern alkímista vegykonyha, semmi köze hozzá!

Azért, mert ugyanúgy néz ki s mert ugyanúgy tűvel szúrják bőr mögé mindkettőt,

attól még ég és völgy a kettő!

Az eredeti oltás felfedezése korszakos vívmány és isteni ajándék, a szerencsés véletlen

és a zsenialitás találkozási körülményeinek isteni szerencséje! 

Míg az erre hivatkozó legújabb generációs ampullák manipulatív kísérletek, és istenkísértés!  

Csak alaki hasonlóság van a kettő között, de ez nem jogosíthatja föl ez utóbbit, hogy visszaéljen

az eredet nimbuszával, mert egészen más elven működik, egészen más a tartalma, módszere,

szerkezete, célja és hatásmehanizmusa. Semmi köze a két dolognak egymáshoz!
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Nem ugyanaz a sportág, nem ugyanaz a műfaj, nem ugyanaz az elv, nem ugyanaz a haszon!

Úgy viszonyul egymáshoz a kettő, mint a természetes és mesterséges intelligencia. 

Az egyik egy klasszikus békebíró, a másik egy izgága gonosz zseni,

aki visszaélve az ősök hírnevével, az oltás-evolúció csúcsmodelljének, 

intergalaktikus Superman-jének képzelgi magát.

Külalakján kívül semmi nem maradt benne az eredetiből, 

kisördög, aki pufók angyali vakcinának öltözött a jelmezbálon. 

A DNS és mRNS oltás ráadásul a szó eredeti értelmében nem is vakcina, azaz ,,vaccina".

Éspedig a tehenek miatt! 
                                                                  + + +              

Nagyon szeretem a teheneket. 

Régen is szerettem, csak akkor barbár módon, akkor még a húsukért és az iskolakakaóért.

2o éve viszont nem eszem, s nem is fogok többé, mert a tehén az anyai minőség isteni

ajándék-lehetőségek legodaadóbb tanúságtevője, aki csak ad és ad és ad.

Ezt az evidenciát Indiában ősemlékezet óta ébren tartották és tartják ma is.

Ezért tartják a tehenet szent állatnak. Több ízben is megénekeltem és megverseltem

már ezt, pl,

,,Hiába tolják a krisnások a -haggyálmánbékén- dumát a flaszteron,

de abban az igazságban velük osztozom, hogy a tehenek költőnők,

s a költők nem szülnek vágóhídon,.." 

Vagy egy másik sor: 

,,Figyeld csak meg,

Indiában a tehenek úgy halnak meg:
mint az indiai szentek, elszenderülnek,
ha lejárt ideje a földi nyűgnek, nem nyögnek,
csendben belépnek a csöndbe,
ahonnét vétettek, soha nem vétettek,
figyeld csak meg:
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Európában a tehenek úgy halnak meg,
mint az európai szentek,
megkínzott-lefejezettek..
adj tejet-vajat-túrót-verset,
sós kútba tesznek, onnan is kivesznek,
kerék alá tesznek, onnan is kivesznek,
s ha kivesznek a költők
szomjaznak majd az emberöltők... 

Rájöttem tehát arra, hogy azért oly finom a tehén, vagy a borjú húsa,

mert ártatlan jószág és csupa jóság, szemben mondjuk a kajmánnal,

a kajmántojás ehetelenül keserű. 

Bizonyos farmokon idegbeteg, dadogós és lelki sérült gyerekeket altatnak teheneken,

s óriási gyógyuláson keresztülmenve, gyógyultan távoznak sokan,

hasonlóan a delfinek terápiás együttléteihez. 

Arra is rá kellet jönnöm, hogy 1ooo áldásos adományuk mellé 1oo1-ediknek

a vakcinákat is nekik köszönhetjük. 

Amikor: ,,  Az 1796-os járvány alatt hasonló megfigyelést tett 

Edward Jenner angol sebészorvos is. 

Ő volt az első, aki a védőoltások kifejlesztésének terén megtette az első lépéseket. 

A tehénhimlős Sarah Nelmes fejőnő sebváladékát 

a nyolcéves és egészséges James Phipps karján ejtett sebbe dörzsölte. 

Phipps átesett a tehénhimlőn, meggyógyult, 

majd a feketehimlővel szennyezett anyaggal szemben immunisnak bizonyult. 

Később megismételte a kísérletet más gyermekkel is, 

köztük a saját fiával és arra a következtetésre jutott, 

hogy az oltás kockázat nélkül immunitást biztosít a fekete himlő ellen.

Jenner volt az első, 

aki dokumentálta és a tudományos közvélemény elé tárta a vakcinálása eredményeit.

{wikipédia} 
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A tehenekről ajándékának tisztelete okán nevezzük tehát,  

helyesen ,,vaccinának, VACCA = TEHÉN, latin," az oltást.

Ezeknek köszönhetően milliószám kerülték el veszélyeztetettek 

az idő előtti halált, nagy játék.

De!

Ahol az isteni ajándék megjelenik, ott azonmód belepiszkál az izgága ember,

a sietség pedig az ördög műve. Hol sertepertél minduntalan az űrdög?

A szentek körül, a szentség körül, az isteni misztérium körül.

Féltékeny dög és rontó. 

Teremteni nem tud a semmiből, csak semmit, csak sokszorosítani tud, max klónozni.

Csak a meglévőt kebelezné be, csak az ártatlan energiából tud szippantani,

csak tiszta energiára vadászik, csak az ártatlanok vérét infúziózza magába,

hogy előrukkolhasson egy hasonló csudaszerrel a majom, 

istenmajma csak majmolni tudja a Teremtőt.

Először telerakta nehézfémekkel -tartósítás- a vaccinákat,

majd megindult a szélesvásznú varieté, hiúság vására, gőg, tülekedés,

módosítások, trükkök sora, és a túljátszott gyógyító szereplési láz,

míg el nem jutott az mRNS - DNS baszkuratúra jelenkori stációjáig.

Itt a Nagy manipulátor már nemcsak gén, de én-manipulátorrá lép elő, 

és olyan közel került a tűzhöz, - Isten testté lett élő igehelyéhez, 

az öröklét öröklődésben megnyilvánuló örökítő anyagának szelleméhez - mint még soha. 

És mert sohasem alszik, ezért csak meg kellett várnia türelmetlenül, míg elalszik a kapuőrség,

az ébrenmaradottakat pedíg fenyegetéssel, mézesmázas csöpögő érzelgőséggel, 

hüsztériával és válogatott szépígéretekkel rávenni a kapunyitásra.

Ez van most.
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Most van most!
                                                              + + +    

A tudományos világ pedig a saját ambíciójától, jóhiszeműségétől, karriervágyától,

kíváncsiságától, korrupciójától, jutalomvágyától, izgágaságától és akár szimpla,

vagy inkább dupla-tripla-extra kalandorvágyból megnyitotta neki az utat.

Nem fér tehát kétség sokuk jószándokánjához is, de hogy el kell hallgattatniuk lelkiismeretük

azon részét, amely a más véleményben és gyakorlatban utazó kollégáik elhallgattatásáért felelős,

az biztos. Mert bele kellett menniük abba a kompromisszumba, hogy helyettük politikusokkal

és bulvárújságírókkal ülhessenek tárgyalóasztalhoz.

Hogy a tudományos világ másik fele ma megfosztva a nyílt beszéd lehetőségeitől,

terrorisztikus eszközökkel sarokbaverve, rommá-cenzúrázott felületeken küzdve próbálja

kongatni a vészharangot, üzenni a laikusoknak és párbeszédre bírni a hivatalos kollégákat!?!

Ez maga nem egetverő skandallum?

Ez maga nem elgondolkodtató, kételyt, gyanút-ébresztő epizód?

Ezt a kételyt, skandallumot valamivel kompenzálnia kellett.

Sejtésünk szerint még lóvé is lehet a dologban. 

De még ha egy gyenge pillanatunkban engednénk is annak a delejező narrációnak,

hogy tudniillik itt véletlenül kitört egy járvány, amire a korrekt 

tudományos erők véletlenül megtalálták a gyógyszert,

amire most rá fogunk kényszeríteni uszkve 7milliárd embert, 

tartalmazna nyomokban igazságot is, miért kell ilyen hazugság-dömpinggel eladni?

Miért kéne ilyen megátalkodott, hol fenyegető, hol negédes hazugságba göngyölni az egészet?

Miért kell hozzá ennyire hipnotikus médiamágia?

Mert hát itt az elejétől hazudik az egész apparátus, má bocsesz!

Dr. Fauccsitól {Usa járványügyi főpofa} {Who} Billy és Melinda Gatesen keresztül,
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a megfizetett és a jóhiszemű szakmán át Szlávik Jánosig.

Például Fauccsi hónapokig hirdeti a járvány elején, hogy nehogy valaki maszkot hordjon,

mert csak ront a helyzetén! Így: ront a helyzetén! 

Aztán haverei megkopogtatják a fejét, és a demens és félkegyelmű Dr. Fauccsi,

túlkompenzálva a bakit, arra kezdi el biztatni a világ népességét,

hogy mindjárt 3, azaz három maszkot vegyen arcára, de aztán mindenki, az a biztos!

S mindezt a tudomány fellegvárából!

Káosz.

Dejszen itt meg óriásplakátok hirdetik most is, 

hogy ,,Kell az oltás, hogy újra megölelhessük egymást,"

viszont ez is nettó hazugság ugyanúgy!

Ma már minden mainstreim csatornán erősödik az a narráció, 

hogy az oltottak fertőződhetnek és fertőznek, 

értelemszerűen marad is a maszk, mint a huzat,

a zárvány, meg a járvány, mert ugyan a fertőzéstől nem véd, 

tehát senki nem ölelhet meg senkit!!!

Tömény skizofrénia!

De miért nem tehet boncolni -a középkor óta először- s miért nem lehet tisztán látni,

ki miben halt meg?

Hogyan lehetséges partvonalra küldeni, kiszűrni az orvos-szakmából az igazmondó

juhászokat? 

Fortélyos félelem igazgat?

Miért akarná valaki felfelé srófolni a covid-áldozatok számát? Miért?

Vagy eltussolni a mellékhatások iszonyatos következményeit? Miért? 

Miért kellett egy évvel a pandémia előtt a Dawosi gazdasági fórumon 
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lemodellezni ,,egy lehetséges"világjárványt s egyúttal leszállítani annak kritériumait, 

hogy aztán, mitadördög, pont jön egy világjárvány s pont megfelel a friss kritériumoknak,

hisz egy évvel azelőtt ezt még nem lehetett volna világjárványnak hívni, miért!?

Miért vásárolja be magát Soros György egy wuhani víruslaboratóriumba

2018-ban 3 és fél milliárd dollárért? 

Miért jár plusz pénz a kórháznak, ha covidban hal meg valaki?

Miért növeli meg globálisan ez a protokoll a statisztikát, illetve mi a célja?

Miért ösztönzi s nem csitítja a politika oldalaktól függetlenül médiasegítséggel

a járvány hisztériát? 

Merthogy nem a gyógyítás a cél, azt a vak is látja!

Miért ijesztget valaki s mihez kell a kollektív félelem?

Továbbá, ezek után hogy lépne vissza bármilyen hatalom arcvesztés nélkül, 

ha nem lesz tényleges járvány ebből a botrányból?

Azaz úgy a WhO-nak, mint az egyes kormányoknak most már 

égetően nagy szüksége van egy tényleges járványra!

Többek között ezért is van szükség oltásra. 

Summa: 

Ha csak eggyel mélyebbre nyomja az ember az ásót,

vagy ha fellibbent még egy fátylat azok közül,

amelyek a szeme elől a valóigazságot takarják,

ha lustaságát és félelmeit csak egy minimális mértékben is meghaladja,

úgy való igaz, súlyos csontvázak dőlnek ki a szekrényből!

Felsejlik, hogy egy tudományos-fantasztikus

filmbe került mellékszereplőnek, egy precízen átgondolt

disztópikus utópia élőfilm-forgatásának statisztériájába csöppent, 
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amelyet egy minden hájjal megkent forgatókönyvíró mond neki trollba, - trollbamondás -

s diktálna le addig a pontig, amíg az illető hajlandó eljátszani a neki szánt szerepet.
 

Az oltási láncra varroda csak az egyik, bár igen fontos része a filmnek.

Ezzel azonnal ki lehet szűrni a becsületes tudósokat, a hívő papokat,

{nézzetek Vargha Laci püspökatyát, Vigánó érsekét,}

az önálló akarattal bíró, öntörvényű figurákat, 

pillanatokon belül le lehet tesztelni a szervilizmus mértékét,

és likvidálni a szeparációtól amúgy is védtelen fejeket.

A legnagyobb misztériumjátékok betiltásával meg lehet szondázni

a kereszténység valós állapotát, immungyengeségét és szervilizmusát,

s nem utolsó sorban, a szentségek megvonásával további csapást lehet rá mérni.

Zseniális, nem?

S mi, keresztények pillanatnyi, apró ajándék-lehetőségekért, 

látszat-szabadságért: mindent feláldozunk. 

S mindenkit.

Bárkit. 

A mozaikot összerakni ma nem intelligencia, hanem becsület kérdése! 

Hova folytassam!? Mélyen meg vagyok döbbenve kortársaimon,

a kishitűségen, a démonnak tett ingyenszivességeken,

a saját gyártmányú szemellenzőkön és szájkosarakon,

a minimális szolidaritás hiányán, a csúszka hazugságszisztémákon,

a brilliáns hazugság-szisztémán, a létkorruppció diadalán,

az írástudók és keresztények árulásán,..

Hogy az unásig ismert uralkodói gyakorlat -oszd meg és uralkodj-

ilyen játszi könnyedséggel tudta tovább utalni a törésvonalakat,
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és a térfelekre osztott problémakört alattvalóinak, 

akik engedelmesen beálltak a jól bevált szembe-két-oldalra, 

hogy elvégezzük korrupt uraink helyett a legkellemetlenebb munkát, 

elébb a verbális polgárháborút, a testvérháborút, 

hogy bebetonozhassák szerepükbe magukat rendfenntartó erőink !?!

Akik majd, mint óvóbácsik, rendet tesznek a mentális óvodai viharban?

S melyik generáció végzi majd el a re-unió kőkemény melóját? 

A szemenszedett hazugság, csalás és árulás, mára mint közhely,

mint nyílt alapegyezmény, status quo lett.

A covid-19 egyéves krónikája Arihmán nagydémon -magyarul ármány- jegyében íródott. 

Nem a Vígasztaló, hanem a csaló, a hazugság atyja nevében jön!

S az eredménye is az lesz: egy brutál Megadeath koncert élőben!

Azt pl. azt tudtátok, hogy ennek a világlezárásnak a gazdasági tektonikus lemezmozgásai

a következő hónapokban csak Afrikában 80-100 millió embert fenyegetnek éhhalállal?

Ha valami csoda nem történik?

S mi ezt szervilisen végigasszisztáljuk majd.  

{Rövidhír: Tudtátok, hogy a hétvégén leoltott kismamák babái közül???????

többen egy nappal az oltás után meghaltak anyjuk méhében?

Küldjek babamama oldalról jajjveszékelő anyukákat?

S hogy ezeket az eseteket is a véletlen számlájára írja a tudomány?

Hogy a tudomány újabban összefüggésrendszerébe iktatta kedvenc fogalmát,

a ,,véletlen egybeesést"?

S azt tudtátok, hogy Merkely Béla prof saját kezűleg oltott le 30 kismamát?

S azt tudtátok, hogy Merkely Béla három éve AstraZeneca ösztöndíjas kurvasok pénzért?

S azt tudtátok, hogy mióta az AstraZenekar koncertjein túl sok a hulla: most éppen nevet változtat?}
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                                                               + + +
A tanulás jó.

Jó pap is holtig tanul.

De a tanulás csak akkor jó, ha a tudás fájáról úgy szed gyümölcsöt

a nebuló, hogy világító mester legyen belőle, 

akinek saját ültetésű fáját is gyümölcseiről fogják felismerni. 

Tudomány a hidrogénbombakészítés is, az esőerdőirtás is nehézkes lenne a tudomány vívmányai

 nélkül, 

tudomány az emberklónozás is,

de az ikebana és a borászat is.

A tanulás akkor üdvös, ha nem a fennálló aktuális rendszer elvtelen szolgája,

mert akkor -ha mégoly eminens is- csak a kor melegen ajánlott elvárásaihoz 

való lojalitásából vizsgázik, hűség-bizonyítványért. 

S mennél iskolázottabb az ilyen, annál kevésbé szabadgondolkodó.

A kánonnal, ami minden hangfalból csutkán üvölt, szembenmenni elképesztő bátorság kell!

Hamar megmagyarázza a kánont az, aki be van tojva.

Ismerek a saját területemről művészeket, akik zsenik, de rohadékok.

Ismerek elképesztő figurákat, akik szakmai hűhák, de jellemtelen senkik.

Azaz, nem minden igaz, ami fénylik. 

Tehát, ha azt mondja a tudományos akadémia megfizetett ötven professzora,

hogy finnugorj, akkor hiába türk, hiába ázsia, hiába őshaza, ez van, pofa bé!

Hiába mondja többezer PhD dr-doktorovics világszerte, hogy állj, ez terror,

ez emberkísérlet, ez génmanipuláció, ez hazárdírozás, ez felelőtlenség,

amiért senkiházi nem vállal felelősséget,

mindig lesz országonként 5o olyan tudós, 
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aki ,,az egyetlen megoldásnak az oltást" tartja majd - de így, mindegymit, az oltást -

de értelemszerűen felelősséget ő se vállal érte.

A tudományos elit tehát szervilisen alkalmazkodó fajta jószág, attól függően,

hogy mennyi benne a jóság, mennyire van helyén az esze meg a szíve.

De vannak elképesztő tudósok is, akik vállalják a viszontagságokat,

holott négy sofőrjük lehetne, ha kevésbé volnának zsenijük mellé lelkis fajták.

Szemünk láttára fognak ma tudósok - ,,Elszentegni és megördögödni" W. S.

S most nem a jóhiszemű szakbarbárokról van szó, 

hanem akik látják, hogy kilóg egy brutálnagy lóláb, 

mégis inkább az időjárásról kezdenek el fecsegni. 

Keressetek rá és nézzétek meg pl. Pjotr Garjajev professzort,

aki a DnS kutatás egyik kulcsfigurája, s akinek ,,Hullámgenetika" elmélete

és gyakorlati kísérletei nélkül a covid-járvány: nem volna ilyen sikeres!

Nélküle nem lehetne öt évig fenntartani a covid-hullámokat,

még evvel az oltással sem, mert az emberek ki fognak bukni és cokit mutatnak majd,

ha tömegesen romlanak meg szeretteik a szemük láttára, 

kell egy erősebb tényező is...

{ja, mondtam már, hogy öt évig fog tartani a cucc?

A The Great Reset-hez legalább is minimum ennyi kell, hogy bepadlózzon a világ,

s eljöhessen a szép új!} Szóval Garjajev bácsi sajna kikotyogta a 80-as években

eredményeit a kanadai és nyugati kőművesbrigádoknak, 

akik most a módszert, nem-aprópénzre-váltva, élesben jöttek vissza.

A mester útmutatásait pedig perpillanat azért nem lehet a védekezésben 

hatékonyan felhasználni, mert pár hónapja egy baráti vacsorameghívásos 

beszélgetése után kiesett a tizennegyedik emeletről. 
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Érteni véljük tehát, hogy Jézus - Ne félj! tanításánál ma jóval praktikusabb a - Félj!

De nem szeretnénk végignézni popcornozva azt a szélesvásznú filmet,

amire úgy ültettek be, hogy mi játszuk benne az áldozatokat. 

Igen, tényleg nincs rekesz agyunkban arra, hogy ilyen gonoszságot

tudatosan hogy mívelhetne el bárki is, 

azaz a többség jóhiszeműsége is gátja a felismeréseknek...

Ki feltételezné ugyanis -lelkiösmeretfurdalás nélkül- hogy a világ urai,

és igen, Orbán Viktor maga is, részese lenne egy ilyen ördögi 

-neeem, nem elméletnek, összeseküvésnek !?

Ki mer, ha nem kell föltétlenül, belenézni az ördög kártyáiba?

S ki akarna felébredni, netán virrasztani?

Ha ilyen édes, színes altatópor van belekeverve forrócsokijába?

Ha csak egy ilyen kis kellemetlenség árán, mint egy szuri,

kikönnyíthetem magam és tovább szundizhatok? 

Miért ne szakíthatná le magát az ártatlan lélek a kellemetlen összefüggésekről?

Miért ne hihetné magát ugyanez a lélek még felelős hősnek is,

amit a közösségért tesz, hogy elérjük az áhított csordaimmunitást?

Azért az apróságért, mert mindenki saját önöcske érdekeiért melózik,

senki nem a szomszédjáért olt, 

mert mindenki azt akarja kihallani a harsogó reklámból,

hogy ez az egyetlen gyógyír, pláne, ha menne még egy Bahamát is,

márpedig tudott:

Hogy nincs egyetlen központi, s egyszersmind hétmilliárdos gyógyír,

mert ez erőből behazu-nettó kamu!

S mert a könnyebbik utat szeretné választani, a ,,széles utat",
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s nem a sikátor-szeparét, 

mert jobb lejtőn gurulni, elméletben és gyakorlatban, mint szirtre kaptatni,

s mert macerásabb teljes szívből-lélekből és elméből szeretni,

mint egóból és érzelemből hullámozizni,

s mert végsősoron kifizetődőbb megvallani az oltást, mint az oltárt!

{Na Tamáskám, ezzel a hatásvadászattal kicsit nagyon túljátszod a szereped,

ne ízetlenkedj prédikáció közben héjj!}  

Okéoké, elismerem, hogy bár ezek magától értetődő szempontok, 

mégsem magától értetődő gyakorlatok:

de azt, hogy a szentség, a szenteltvíz - noha szabadító lehetőség - sohasem kötelező,

míg a nem-szentelt ampulla pedig az! 

Azt a különbségtételt, hogy szabadság, kontra szabadság-diktátum:

ezt az összefüggést ma senki nem tagadhatja, mert ezt egytől-egyig: 

mindenki látja és tudja.

Ezzel s itt árulja el minden gyakorlat, honnan ered és ki a megbízója. 

Végezetül úgy döntöttem: 

nem citálok ide mondandóm alátámasztására link-gyűjteményt,

hivatkozás-listát és forrás-krónikát, max, ha kikényszerítitek belőlem,

mert így is embertpróbálóan hosszúra sikeredett levelem, 

inkább egy Richard Brauthigan regényrészlettel zárom soraimat: 

,,Az is lehet, hogy el vagyok tévedve. Az is lehet, hogy egy scifit forgatnak...

mondjuk, ,,Pisztrángfogás Amerikában Törpe, a Mars-lakó" címmel.

Olcsó lélektani krimi lesz, aminek az a tanulsága,

hogy nem jó, ha a sült bolond tudósok kisistennek képzelik magukat:

annak mindig az a vége, hogy lángokban áll a kastély,
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a szereplők meg a vadonban nézhetnek lakás után." 

De remélve, hogy kijőve abból az erdőből,

egyszer egy hosszú asztalnál koccintgatva,

- mert a napfogyatkozás során a fenevad csak egy pillanatra 

tudja lenyelni a Napot, de abban a pillanatban el is kell engedje- 

ezért mi így kiállthatunk fel barátaim:
 

!!! EGÉSZSÉGETEKRE  -  IGAZSÁGOTOKRA !!!
 

Hortoványi-Kettős Tamás

https://www.youtube.com/watch?v=wE9T2U59SRE

https://www.youtube.com/watch?v=zliQ64tIBdU

https://www.youtube.com/watch?v=gk9TDjGUq2E

https://ldkritika.blog.hu/2015/11/05/vadszamarak_interju_premier

https://ujforras.hu/a-vadszamarsag-kettos-termeszete/

https://litera.hu/irodalom/publicisztika/kettos_tamas_ketszer_negy_tetelben.html
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